

the Statute, pay to the Commission a sum calculated on the basis of a provisional contribution scale drawn up by the Commission, this sum being credited to the Member against the amount due in respect of its contributions to the Council. In the case of the French Government any advances made in accordance with Article 7 below shall be credited against any sum due under this Article.

7. Until the necessary finance is made available under Article 6, the expenses of the Commission shall be defrayed by advances made by the French Government and credited against the amount due from it in respect of its contributions to the Council. The Executive Secretary shall, during the preparatory period, submit to the Commission a statement or successive statements of budgetary estimates, on the basis of which advances shall be requested. The expenses of the Delegations shall be borne by their respective Governments.

8. (a) The provisional rules of procedure drafted by the Commission in accordance with Article 3 (a) of the present Agreement, shall be followed by the Committee of Ministers and the Consultative Assembly until they have adopted their own rules of procedure.

(b) The Executive Secretary shall act as the Secretary-General of the Council of Europe until a Secretary-General is nominated in accordance with Article 36 (b) of the Statute.

(c) The Commission shall be dissolved on such date as shall be determined by a resolution of the Committee. Its assets and archives shall be transferred to the Council.

(d) Pending the engagement of the staff of the Secretariat of the Council the Secretary-General may make use temporarily of the services of all or any of the staff of the Commission.

9. This Agreement shall enter into force for all signatories on this day's date.

ment du dépôt de son instrument de ratification du Statut, une somme calculée suivant un barème provisoire de contributions, établi par la Commission, comme devant être imputée sur ses contributions au Conseil. En ce qui concerne le Gouvernement français, les avances prévues à l'article 7 ci-dessous seront à valoir sur les sommes à verser en application du présent article.

7. Jusqu'à ce que les ressources prévues à l'article 6 ci-dessus deviennent disponibles, les dépenses de la Commission seront couvertes, au moyen des avances faites par le Gouvernement français et imputées sur ses contributions au Conseil. Le Secrétaire Exécutif soumettra à la Commission, pour la période intérimaire, un état ou des états successifs de prévisions budgétaires, sur la base duquel ou desquels les avances seront demandées. Les frais des délégations seront supportés par leurs Gouvernements respectifs.

8. (a) Les règlements intérieurs provisoires, préparés par la Commission conformément à l'article 3 (a) du présent Arrangement, seront appliqués par le Comité des Ministres et l'Assemblée Consultative, en attendant l'adoption par ces deux organes de leurs règlements intérieurs.

(b) Le Secrétaire Exécutif agira au lieu et place du Secrétaire Général du Conseil de l'Europe jusqu'à ce que le Secrétaire Général soit nommé par application de l'article 36 (b) du Statut.

(c) La Commission cessera d'exister à la date que fixera une résolution du Comité. Ses biens et ses archives seront transférés au Conseil.

(d) En attendant le recrutement du personnel du Secrétariat du Conseil, le Secrétaire Général pourra utiliser à titre temporaire en totalité ou en partie le personnel de la Commission.

9. Cet Arrangement entrera en vigueur pour tous les signataires à dater de ce jour.